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Informatieve vragen inzake Jaarrekening 2021

Geacht college, de VSP heeft de navolgende vragen:

1. Pagina 5: Watersnoodramp
De totale gevolgen van de watersnoodramp komen uit op euro 6.175.000 als het gaat over 2021. En 
dan hebben wij het nog niet over de gevolgen hiervan in 2022. In 2021 hebben wij al zo een euro 
3.789.000 uitgegeven aan de watersnoodramp. Het Rijk heeft toegezegd dat men de kosten die wij 
als gemeente hebben van de wateroverlast wil compenseren. 
Onze vraag is derhalve:
A. Wanneer kunnen wij deze compensatie van het Rijk tegemoet zien?
B. Welke (nadelige) gevolgen kan dit voor ons als gemeente hebben als wij deze onkosten (schade) 
niet of maar gedeeltelijk vergoed gaan krijgen? 

Beantwoording college:

Het proces om te komen tot financiële compensatie van de rijksoverheid is een van onze 
prioriteiten en loopt nog volop. Het is echter op dit moment niet mogelijk om een concrete 
einddatum te noemen.

Het gedeelte van de schade en de kosten, die wij als gemeente hebben moeten maken als 
gevolg van de watersnoodramp, dat niet wordt vergoed vanuit het Rijk zullen wij als gemeente 
voor onze eigen rekening moeten nemen. Dit kan uiteraard nadelige gevolgen hebben voor 
onze reservepositie.

2. Pagina 13: Evenementen
Er zijn door Corona veel evenementen geannuleerd/afgelast, zoals Pop on Top en de Bokkemert. De 
Amstel Gold Race heeft in een aangepaste vorm plaatsgevonden. Ook de Kerstmarkt in de 
Gemeentegrot ondervond grote hinder. 
Vraag:
Kunt u ons aangeven wat hier de financiële gevolgen voor onze gemeente van zijn geweest?

Beantwoording college:
Onduidelijk is wat de totale impact van de coronapandemie in 2021 voor de gemeente is 
geweest, de vraag wat de financiële gevolgen zijn van het niet of in aangepaste vorm 
doorgaan van evenementen is dan ook helemaal lastig te beantwoorden. De afgelasting van 
diverse grotere en kleinere evenementen heeft er in ieder geval voor gezorgd dat de 
parkeeropbrengsten en toeristenbelasting aanzienlijk minder hebben opgeleverd dan 
gebudgetteerd. Hiervoor hebben wij overigens wel een compensatie vanuit de Rijksoverheid 
ontvangen.
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3. Pagina 15: Thema Werk en Inkomen
Onder het kopje – Wat hebben we daarvoor gedaan, 2e alinea -.
Vraag: In 2021 waren er voornemens om een participatieplein te organiseren. Door Corona heeft 
deze niet kunnen plaatsvinden. Bent u voornemens om deze dit of komend jaar wel te aten 
plaatsvinden?

Beantwoording college:

In het recente verleden heeft het Werkcentrum Zuid Limburg samen met Sociale Zaken 
Maastricht Heuvelland, werkgeversservicepunt Podium24 en de gemeente Valkenburg aan de 
Geul een Meet and Greet (= participatieplein) met werkgevers uit onze gemeente 
georganiseerd. Deze Meet and Greet werd als positief ervaren. Thans wordt  in nauwe 
samenspraak met het Werkcentrum Zuid Limburg, Sociale Zaken Maastricht Heuvelland , 
werkgeversservicepunt Podium24 naar een eventueel vervolg van deze Meet and Greet 
gekeken.

4. Pagina 18: Thema onderwijs en Educatie
Integraal huisvestingsplan basis onderwijs.
Vragen:
A. Kunnen wij de conclusie stellen dat het aantal leerlingen van basisscholen weer gestaag 
toeneemt?
B. Is men niet te snel geweest om de basisscholen in Vilt-Schin op Geul en Houthem te sluiten?
C. En hebben deze sluitingen er niet toe bijgedragen dat dit funest geweest met betrekking tot 
de leefbaarheid in deze kernen?

Beantwoording college:

A. De afgelopen jaren  is het aantal jongere inwoners van 4-13 jaar sterk afgenomen. Uit 
de leerlingenprognose blijkt dat deze daling niet verder door zal zetten en het aantal 
jongere inwoners van 4-13 rond de 1000 blijft. In totaal waren er per 1-10-2021 796  
leerlingen ingeschreven bij een van de 4 basisscholen in onze gemeente. De overige 
leerlingen bezoeken een school voor speciaal (basis)onderwijs of een basisschool 
buiten onze gemeente. De toename van het aantal leerlingen bij de basisscholen in 
onze gemeente is niet het gevolg van een absolute toename van het aantal leerlingen, 
maar wordt veroorzaakt door de afname van het aantal basisscholen.

B. Men is niet te snel geweest met sluiten van de basisscholen Vilt, Schin op Geul en 
Houthem. Het leerlingenpotentieel in onze gemeente is te gering om aan de door het 
Rijk gestelde instandhoudingsnorm te voldoen.

C. De leefbaarheid in een kern hoeft niet afhankelijk te zijn van het al dan niet aanwezig 
zijn van een basisschool. Er zijn vele kernen in Nederland zonder basisschool waar de 
leefbaarheid uitstekend is.

De VSP verwacht gefundeerde en beargumenteerde antwoorden en we nemen geen genoegen met 
een Ja of Nee antwoord zonder verder toelichting.

Met vriendelijke groet,
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Lloyd Wagemans
Gertie Silverentand
Chrétien Jamin
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Informatieve vragen inzake Kadernota 2022

Geacht college, de VSP heeft de navolgende vragen:

1. Pagina 2: Raadsnota
Met betrekking tot de opvang van Oekraïners is onze vraag of wij daar een vergoeding van de 
Rijksoverheid voor ontvangen, en hoe hoog is die vergoeding? 

Beantwoording college:

De Rijksoverheid heeft financiële compensatie toegezegd voor de kosten die gemeenten 
moeten maken als gevolg van de opvang van Oekraïners. De precieze hoogte van deze 
vergoeding is op dit moment niet aan te geven.

2. Vreest u niet dat de doorbelasting van de energiekosten aan de huurders wel eens de 
doodsteek zou kunnen zijn voor die verhuurders?

Beantwoording college:

De gestegen energielasten raken vrijwel alle inwoners, ondernemers, verenigingen en 
instellingen. Op landelijk niveau zijn hier reeds maatregelen tegen genomen. De doorbelasting 
waar u naar verwijst staat hier in principe los van. Daarnaast zou een eventuele compensatie 
tot gevolg kunnen hebben dat verenigingen en instellingen die gebruik maken van een 
gemeentelijk pand anders behandeld zouden worden dan verenigingen en instellingen die een 
andere verhuurder hebben of in een eigen pand zitten.

3. Pagina 3: 
Wat moeten wij verstaan onder ‘Financieel technische wijziging afschrijvingskosten Polfermolen? 
Kunt u dat toelichten.

Beantwoording college:

Beantwoording cf. vergelijkbare vraag van het CDA en de PGP:

Voor een voorziening gelden andere eisen en verslaggevingsvoorschriften dan voor een 
reserve. Omdat de verwachtingen over de toekomst van de Polfermolen ten tijde van de 
vorming van de voorziening (in 2017 en 2018) niet meer overeenkomen met de richting die nu 
is ingezet (in het coalitieakkoord 2022) lopen we het risico dat de grondslag voor de 
voorziening, voor het gedeelte van de boekwaarde van het pand, ontbreekt. Dit zou tot gevolg 
kunnen hebben dat wij de voorziening voor dit gedeelte moeten laten vrijvallen of dat de 
accountant ons vraagt om een dergelijke aanpassing te doen (in de jaarrekening 2022 c.q. bij 
de uitvoering van deze controle in mei 2023). Om dit risico te verkleinen is dit voorstel nu in 
de kadernota 2022 opgenomen.
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4. Coalitieprogramma
Hoe gaat het college het Coalitieprogramma “Valkenburg aan de Geul veert op” integreren in de 
Kadernota of later dit jaar in de Begroting?

Beantwoording college:

Een aantal onderdelen uit het coalitieakkoord zijn reeds verwerkt in de kadernota. Andere 
onderdelen dienen nog nader te worden uitgewerkt. Dat kan een concrete vertaling in de 
programmabegroting 2023 betekenen, maar het kan ook zo zijn dat voorstellen volgen in 
2024, 2025 of 2026.

De VSP verwacht gefundeerde en beargumenteerde antwoorden en we nemen geen genoegen met 
een Ja of Nee antwoord zonder verdere toelichting.

Met vriendelijke groet,

Lloyd Wagemans
Gertie Silverentand
Chrétien Jamin


